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一、 主旨： 

I. Subject: 

為紀念王建柱教授於設計領域貢獻，並鼓勵國立臺灣師範大學設計學系學士班學

生設計創作風氣，藉由系展活動提升本系學生設計作品水準，而設置本獎。 

In order to memorialize the contribution of Professor Chien-Chu Wang in the field of 

design, and to encourage the design and creative culture of the undergraduate students 

of the Department of Design, National Taiwan Normal University, and to improve the 

quality of the design works of the students of the Department through the Department 

Exhibition, this scholarship is established. 

二、對象：設計學系學士班在學學生。 

II. Applicant: Students currently enrolled in the Department of Design Bachelor's Degree 

Program. 

三、申請辦法： 

III. Regulations for application: 

申請作品之題材不拘，以富創作精神之設計作品為原則。 

The topics of the entries to be submitted are not limited, but in principle, the entries 

should be full of creative spirit. 

四、交件時間及地點： 



IV. Submission time and location: 

同系展辦法規定 

Same as regulations for the Department Exhibition 

五、獎勵辦法： 

V. Regulations for awards: 

1.由所有參展作品中選出 3 件，獎金 10,000 元整。未達標準得從缺。 

1. Three entries will be selected from all the entries and the prize money will be 

NT$10,000. The Scholarship may not be awarded if it is considered that there is no 

suitable entry. 

2.由系主任召集評審委員，選出得獎者。 

2. The jury, convened by the Head of Department, will choose winners. 

六、評審辦法： 

VI. Regulations for jury: 

同系展辦法 

Same as the regulations for the Department Exhibition 

七、其他相關事項： 

VII. Other relevant matters: 

頒獎典禮於每屆系展開幕時舉行（系展開幕時頒發獎狀，獎金由出納組直接匯入

得獎者帳戶）。 

The awards ceremony will be held at the opening of each Department Exhibition (a 

certificate of merit will be awarded at the opening, and the prize money will be 

remitted to the winners' bank accounts directly by the Cashier Division). 

 


